

## 捷家伴空氣淨化機 額外星級續保計劃

### 四大星級續保服務

1. 上門維修服務，客戶無須親臨本公司維修中心。
2. 提供一年/兩年額外原廠維修保養，包括維修相關費用及零件，使用原廠零件及技術以保安心。
3. 每台參加續保計劃的空氣淨化機會根據機身編號(serial number)發出保養證明書，連續完成兩年額外保障的，可享新機購買優惠 (正價八折)。
4. 請聯絡洪小姐 (Patricia Hong Tel: 26866361/ 26866313) 提供報價單。

正價: 官網正價 [www.giabo.com](http://www.giabo.com)

\* \* \* \* \*

## Giabo Air Purifier **OnsiteGo** Extended Warranty

1. On-site warranty service : Customers do not need to visit our customer service center.
2. We provide 1-year/2-year extended warranty package, spare parts and labour cost inclusive. Our professional in-house technician team uses original parts for warranty.
3. Optional: Each air purifier entitles to have an extended warranty certificate in accordance with unique serial number. Upon completion of consecutive two-year extended warranty (according to serial number) can enjoy discount purchase of new device. (20% Off from RSP)
4. Please contact Ms. Patricia Hong for quotation (Dir: 26866361 / 26866313)

RSP: Retail Suggested Price of [www.giabo.com](http://www.giabo.com)

型號	一年計劃 每台計算	兩年計劃 每台計算	每年平均 每台計算
PAC-0600	\$280	\$392	\$196
PAC-2300/2301/2302/2302C	\$350	\$490	\$245
PAC-5801 / PAC-3501	\$430	\$600	\$300